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Forældrebestyrelses møde i Dagtilbud Højvangen 
Mødedata 

Mødedato d. 22.06.22 

Mødetidspunkt kl. 19.00-21.00 

Mødested 
Skovtroldene 
 

Deltagere 

Louise Hove Krog, Nanna Ekkelund Bonefeld, Mette Skovby, Henrietta Skov Andersen, Anne 
Juul, Carsten Martensen, Tasja Nielsen, Ena Lildballe, Anne Mathiasen, Carina Prip, Tanja 
Pedersen, Gitte Ibsen, Rikke Grabow, Carsten Martensen, Lone Toft 

 
 

Afbud Carsten (Fredensgård) 

Referent/ 
Mødeleder/ordstyrer: 

Referent, Pernille  
 
Ordstyrer, Gitte I 

Dagsorden 

  

Punkt Dagsorden Beskrivelse af 
punkter samt 
indstilling: 
 

Referat og ansvarlige: 

1. 
 

Godkendelse af referat og 

dagsorden 

  

2. Godkendelse og underskrive 

forretningsorden 

   
 

3. Klar til fremtiden  
 

Gitte I fortæller at det er hende som sidder med til 
alle sygesamtalerne, dette grundet vores høje 
sygefravær. Sygefraværet i Skanderborg kommune 
er et udviklingsspor i DUS. 
 
Det høje fravær har også stor indflydelse på 
arbejdsmiljøet i Børnehusene.  
 
Gitte I fortæller at der drøftes om vi skal fastansatte i 
vores vikar budget, og på den måde være flere 
genkendelige ansigter i børnehusene under sygdom.  
 
Gitte orientere omkring at vi i Højvang dagtilbud skal 
uddannes og op kvalitetens i Kvaid. Der sendes 13 
medarbejder samt ledelse teamet afsted til foråret. 
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Udover kvalid uddannelse, Vi vil ligeledes starte til 
foråret på NEST, som bygger på tanker om, at støtte 
børn visuelle. Dette for fx at skabe en ramme for 
børnene i overgange. 
 
 
Man har i Skanderborg Kommune valgt, at oprette et 
hold til pædagog Merituddannelsen, hvor 
højvangens dagtilbud sender vi sender 6 
medhjælper afsted, de vil efter 40 uger hvo de er 
fuldstuderende, komme tilbage som deltids 
studerende i deres børnehus. 
Gitte orienterer kort omkring økonomien i dette. 
 
Målet med at sende medhjælper afsted, er at hæve 
det uddannet personale med 10 %er at hæve 10 % 
angående uddannet personalet. 
 
I forhold til Dagtilbud Højvangen udviklingskontrakt, 
vil der arbejde på at skabe vidensdeling på tværs af 
børnehusene i Højvangen.  Det er forhold til vores 
udviklings kontrakt. Da Højvangen har brug for at 
blive ”en”. 
 
Der er fra Byrådets besluttet at sætte lys på: 
Bæredygtighed, mennesker møder mennesker i den 
smukke kommune, vi kan kun lykkes sammen. 
 
Bæredygtighed, er helt ned til vores indkøb 
materialer. 

4. Fonde?  Anne Juul, Nanna, Mette, vil være dem som står for 
at søge. Gitte I vil gerne være behjælpelig. Hvad kan 
de forskellige huse profileres på 

 
 

Evt.   
Højvangen Hjemmeside skal ”renoveres” 
  
Forslag fra bestyrelsen er: 
Daglig leder lave i samarbejde med personalet et 
skriv på ca ½ side 
 
 
Dette indeholder 
* 3 fede ting i børnehuset  
*Overgange, fra vuggestue til børnehave og fra 
dagpleje til vuggestue 
Kunne give mening at gøres til en film. 
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Hjemmesiden bør der tjekkes igennem for 
beskrivelse af: 
 
*Pædagogiske overvejelser 
*Struktur på daglig dagen( vug & børnehave) 
 
*Forældrenes gode historie 
For at modtage den gode historie fra forældrene vil 
det være daglig leders opgave at melde ud på Aula. 
  
 
 

 Punkt til næste gang  Principper til den gode kommunikation  

 


